
 

 

 
 
 
 
Nr. 57/2022 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 31 mai 2022, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni, Baloga Csilla - 
sat Chilieni, lipsind: Csatlols László, Debreczeni László, Kádár Imola, Kolcza István, 
Kondor Ágota, Magyarosi Imola-Piroska. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, prin Dispoziţia emisă de primarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, nr. 724/2022. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință 
STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r./lb.m.): „Bună ziua. 
Aș face prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m./lb.r.): „Suntem statutari. Avem pe Ordinea de zi un singur punct, care se 
referă la aprobarea încheierii unui Acord de parteneriat între Asociația Serviciul de Ajutor 
Maltez în România, Filiala Sfântu Gheorghe și Direcția de Asistență Socială Sfântu 
Gheorghe și Școala Gimnazială ”Gödri Ferenc” din Sfântu Gheorghe, pentru obținerea 
finanțării în cadrul apelului lansat de către Asociația Grup de Acțiune Locală ”SEPSI”. Vă 
rog să votăm, dacă aprobăm Ordinea de zi.  
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate. 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc. 
Am votat Ordinea de zi, care are un singur punct. Acum aș prezenta acest punct.” 

PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui Acord de parteneriat între Asociația Serviciul de Ajutor Maltez în România, Filiala 
Sfântu Gheorghe și Direcția de Asistență Socială Sfântu Gheorghe și Școala Gimnazială 
”Gödri Ferenc” din Sfântu Gheorghe, pentru obținerea finanțării în cadrul apelului lansat 
de către Asociația Grup de Acțiune Locală ”SEPSI”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 

Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este un proiect, 
care din motive formale a fost respins deja de două ori de către comisia numită în cadrul 
Asociației Grup de Acțiune Locală ”SEPSI”, iar a treia, ultima oară încercăm să-l 
depunem. În primul rând acest parteneriat încheiat între Direcția de Asistență Socială, 
Asociația Serviciul de Ajutor Maltez și Școala Gimnazială ”Gödri Ferenc” încearcă să 
furnizeze servicii sociale persoanelor aflate în centrul social din Carierul Ciucului. 
Contribuția proprie în proiect a Direcției de Asistență Socială este în cuantum de 9.327,82 
lei, reprezentând 2% la valoarea totală a proiectului, iar valoarea totală a proiectului este de 
1.837.653,91 lei. Scopul proiectului de hotărâre este înființarea din nou a acestui 
parteneriat și lansarea acestui proiect. Aveți întrebări sau observații în legătură cu acest 
proiect de hotărâre? Dacă nu sunt, vă anunț despre faptul că comisiile de specialitate au 
acordat aviz favorabil. Am făcut o greșeală formală, dar am să vă spun acum: (lb.m./lb.r.): 
Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: 
potrivit art. 228 din O.U.G. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de 
începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Aveți întrebări 
sau observații în legătură cu acest proiect de hotărâre? Dacă nu, propun să trecem la vot.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 
1.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 

Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 227/2022. 
Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 



 

 

pentru prezență. La revedere.” 
 
 
 

 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 30 iunie 2022. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                             SECRETAR GENERAL 
        Toth-Birtan Csaba                          Kulcsár Tünde-Ildikó 
 

 

 

 


